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В статье рассматривается вопрос о задачах арбитражных судов и адекватности соответствующих 

формулировок закона. Обращается внимание на то обстоятельство, что определения задач, данных 

в АПК РФ, с одной стороны, в основном не являются формулировками действительных задач 

арбитражных судов, а с другой — не отражают те задачи, которые фактически поставлены законо-

дателем и которые уместно было бы сформулировать непосредственно во вводных статьях закона.

Ключевые слова: задача, арбитражный суд, функция, стадия, правосудие.

DOI: 10.18572/1812-383X-2020-8-9-13

Stages, Functions and Tasks of Commercial Courts
Komaritskiy Sergey I.
Head of the Department of Civil Law and Procedure of the Russian Presidential Academy of National 

Economy and Public Administration (RANEPA), PhD (Law), Senior Research Scientist
The article explores the question of legal proceedings tasks in arbitration courts and adequacy of the 

corresponding statutory wording. Attention is directed to the fact that definition of the tasks outlined in 
the Arbitration Procedural Code of the Russian Federation, on one hand, fail to articulate actual tasks of 
the arbitration courts, on the other hand, do not represent tasks that are actually set by the legislator, and 
which would be appropriate to include to the introductory articles of the Code. 
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